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FS -  behandling:
Kommunalsjef helse og omsorg, Monika Kvamme, orienterte om Korona-situasjonen.

· Vaksinerte 60 personar den 2/2, skal også ha drop-in onsdag 9/2, etter det må ein sjå om 
vaksinering vert organisert på ein annan måte enn i idrettshallen.

· Ingen innlagde på sjukehus, men stort sjukefråvær, og jobbar med plan for dette.
· Flyttar utdeling av sjølvtestar til lokale ved Ungdommens Hus, ikkje på legekontoret som i 

dag.
· Skulane og andre einingane deler ut sjølvtestar til sine
· Testing på legekontoret er det mindre av, få som skal ha PCR.

Einingsleiar teknisk drift, Rolf Henning Myrmel, orienterte om framdrift på VA-prosjekt.
· Neste veke kjem IMC Diving for å legga ny vassleidning Utkilen-Mastrevik, som er eit viktig 

forsikring for vassforsyninga sidan det gjev ei andre forsyning fram til Mastrevik. Veldig 
viktig løft for leveringstryggleiken for innbyggarane våre.

· Gjort eit stort arbeid med VA på Kaland. Har hatt kostnader, men ikkje så langt over det 
som var budsjettert i 2017. Har funne stader der ein kan redusera kostnader.

· Framover ligg ein på 12 millionar kroner i året i utbyggingar, noko justeringar kan det 
verta. I den prioriteringsplanen ein har ligg det ikkje inne vatn til Førland, som mange 
politikarar vil ha.

· Norconsult kontrollrekna tilboda på vatn til Leikvoll, med meir. Ser ut for at ein overskriv 
investeringsmålet på 12 millionar i 2022, og var oppe i 15 millionar i 2021. Prosjekt må ein 
fullføra når det er i gang, alternativet er å forskyva oppstart. 

· Jobbar med kloakkpumpestasjon i Åråsvågen og i Mastrevik. Det siste er viktig om AVS skal 
bygga ut, og kommunen har også tomter ein ikkje kan selja før kloakksystemet er i orden.

· Jobbar med Alver kommune for ny avtale om reservevassforsyning.

Reidar Øksnes (Sp) spurte om kloakken frå Mastrevik skal til Åråsvågen. Myrmel svara at det skal den, 
skal pumpa kloakken dit, utvida reinsestasjonen i Blodvika, ein stasjon som er nedslitt og der det vil 
komma krav om fornying. Legg også opp til å ha ein reinsestasjon Tresvik, ein ute i Åråsvågen, og ein 
på Austrheim, og samla alt avløp til desse tre punkta.



Avdelingsleiar plan Asbjørn Toft sa at med verneplanen for Lurefjorden kan ikkje private i dag få 
løyve til å legga avløpsleidning rett til sjø. Det vert sett strenge krav for minireinseanlegg med meir. 
Er framtidsretta å få dette sendt til Fensfjorden. Ser av eit større tilsyn med VA at det er mange som 
har avvik, i eit samletilsyn av 57 kommunar var det over 50 som hadde avvik. Også Austrheim hadde 
nok fått avvik, har store utfordringar på avløpssida. 

Rolf Henning Myrmel orienterte om at Statnett skal utvida areal ved trafo på Mongstad og treng ein 
plass å legga masser. 

· Kommunen har tomt ved Mongstadkrysset der stein kan deponerast. Er gjort eit 
makebytte md Equinor for å sikra seg eit samla areal.

· Trur dette vil gje stor verdiauke på tomta om den kan planerast og seljast planert. Er 
mykje lettare å få selt eit areal som er ferdig planert.

· Statnett har sagt at kommunen sin kostnad kan venta til 2024. 
Kommunen kan ta ein runde og sjå kva ein vil. Ikkje best å legga all steinen i deponi, betre 
å starta i lågaste delen av arealet først og bygga det opp.

· Må også sjå på massebehovet om det skal byggast bustader på Kaland/Fonnes, der trengst 
det 5000 kubikk. Må vera på, men samstundes ikkje urimelege slik at Statnett heller 
leverer stein andre stader.

Ordførar Per Lerøy (Ap) sa at ein bør skyta ned toppane som er der i dag for å ha eit areal 
tilgjengeleg. Bør ikkje ha eit deponi liggande midt i Mongstadkrysset for lenge. 

Helge Dyrkolbotn (KrF) sa seg samd i at det er bra å legga steinen på kommunen si tomt, men det bør 
ikkje ligga for lenge. Spelte inn at det kan vera eit alternativ å bruka desse massane til å setja fart på 
arbeidet med gangvegen frå Mastrevik og mot Kilstraumen. Her sa Per Lerøy at det i så tilfelle må 
vera ei forskottering av fylkeskommunen sin kostnad, kommunen skal ikkje ta denne kostnaden.

Reidar Øksnes (Sp) spurte om kvar ein skal legga jord som må fjernast. Her svara Rolf Henning 
Myrmel at ein må rydda skogen først, og få inn maskin til å ta av jorda og legga den i ei rane mot 
fylkesvegen, og la den ligga år/halvanna for å halvera volumet sidan vatnet renn av. Det er volumet 
ein betaler for når jorda skal i deponi.

Myrmel sa vidare at kommunen skal i fleire møte med Statnett. Ønskjer eit klarsignal om at dette er 
noko ein kan gå for. 

Per Lerøy (Ap) sa at ein utvida trafo skal stå klar i 2024, så dette vil skje raskt.

Reidar Øksnes (Sp) spurte om kva Myrmel treng av formannskapet, her svara Myrmel at det er støtte 
til å gå i gang med dette, og gjera avtalar. Vil kosta litt for å ta vekk skog og jordmassar i dag, men 
kommunen kan selja tomta før ein betaler for massene og masseflyttinga, om ein kan venta med å få 
rekning på steinen til 2024.
-----
Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug orienterte:

· Om arbeidet som er gjort med oppfølging av politiske vedtak, med det som er førebudd av 
internship Frode Wilkensen som var i kommunen i fjor sommar. Oversikta viser kva som er 
fullført, under arbeid eller ikkje utført. Viktig at det vert spesifisert i vedtak om ein vil ha eiga 
sak eller utgreiing om bestemte punkt.

· Dette kommunestyret skal gjera vedtak for utvalsmodell for den kommande perioden, kjem 
sak om dette i haust.

· Fjellhaug orienterte om arbeidet med å få på plass mannskap og lokale til Fensfjorden PPT, 
der eit nytt møterom er det siste som skal på plass. 



· Orienterte om det nye avvikssystemet, som no ligg på den nye heimesida på Sharepoint. Med 
nytt system er det registrert 68 avvik, det er ein auke frå det gamle systemet som ikkje var 
like tilgjengeleg. Brukar avvika for å sjå kvar det kan gjerast tiltak.

· Ser på organiseringa av kommunen, evaluerer om det er ideelt organisert. Startar med 
Nordliheimen og Heimetenesta, for å sjå om dette er optimalt og hensiktsmessig organisert. 

· Jobbar med tilsyn på legekontoret, der kjem Arbeidstilsynet med ein rapport seinare. 
Kommunedirektøren vil orientera vidare seinare om det arbeidet som er gjort med 
kartlegging av organiseringa, og vurderingar av om legekontoret skal organiserast på ein 
annan måte.

· Ventar smitteauke i samband med Korona, her kan det komma eit stort sjukefråvær. Vil 
prioritera dei tenestene som må gå 24/7, og andre deler av organisasjonen kan bli prioritert 
ned for å sikra dette.

Om avviksystemet spurte Helge Dyrkolbotn (KrF) om kva som skjer med registrerte avvik, her svara 
Bjørnar Fjellhaug at det kjem automatiske svar gjennom systemet. 

Reidar Øksnes spurte om avtale om felles landbrukskontor, her svara Asbjørn Toft at det skal gjerast 
ein jobb i løpet av 2022 for å få dette på plass.

Kommunalsjef helse og oppvekst Trine Merete Jansen orienterte om arbeidet med skulane, sjå 
presentasjon som ligg ved møteboka.

· Planlegg med to nye klasserom på Årås, litt ulik storleik, med eigne toalett og garderobe.
· Skulesaka kjem vidare til kommunestyret 17/2.
· Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug presiserte at endringar og justeringar vil fordyra og 

forseinka prosjektet.
· Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug at Kaland 1 no er ute av drift, ein lekkasje har stoppa 

straumen, og heller enn å bruka 200.000 på utbetring løyser enn dette i andre delar av 
skulen, eller kjører elevane til Årås skule. Fjellhaug åtvara om kostnadsauke på grunn av at 
materialkostnadene har gått opp dei siste åra. 

Ordførar Per Lerøy (Ap) spurte om det er mogleg å bruka betongmassar frå Kaland 1 til 
masseutskifting andre stader, her svara Rolf Henning Myrmel og Asbjørn Toft frå administrasjonen at 
det kan ein ikkje seia før ein har fått undersøkt betongmassane betre.

Etter spørsmål frå Reidar Øksnes (Sp) sa Rolf H . Myrmel at ein ser på om der mogleg å spara noko 
undervegs i prosjektet, som til dømes er det 200.000 kroner til fjerning av brakkeriggen på Kaland, 
denne er det andre som vil overta slik at det er mogleg å spara inn.
Handsaming i formannskapet:
Kommunedirektøren sitt framlegg vert samrøystes vedteke

FS  vedtak:

Orienteringane vert teke til vitande.
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